

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISSANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 16 février 1915, p.m.

Son Honneur le Maire, Président; MM. les Commissaires Ainey, Hébert, McDonald et Côté.

1.—Soumises quatre séries de mandats, vérifiées par le Contrôleur et Auditeur de la Cité, au montant respectif de \$57,410.61, \$6,429.60, \$1,912.39, \$3,555.92, suivant listes certifiées.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'en autoriser le paiement.

2.—Une délégation du Conseil des Métiers en Construction se présente devant le Bureau et fait certaines remarques concernant:

1° Le danger causé par les fournaies surchauffées dans les bâtisses en construction;

2° Le paiement des Salaires Raisonables aux ouvriers employés aux travaux de l'île Sainte-Hélène; et

3° L'insertion de la clause des Salaires Raisonables dans les sous-contrats.

Après pourparlers, les délégués s'engagent à produire un mémoire de leurs demandes par écrit.

3.—(25122) Soumis un rapport de l'Architecte Payette, au sujet de la réclamation de M. L. Dickson, pour l'accident de travail survenu aux travaux de la Bibliothèque Municipale.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De référer au Département en Loi pour direction.

4.—(25361) Soumise une communication du Greffier de la Ville de Regina, demandant que ladite Ville soit mise sur la liste de ceux qui reçoivent le "Bulletin Municipal".

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De donner instructions au Greffier de la Ville de faire droit à cette demande.

5.—(24362) Soumis un rapport du Surintendant de la Voirie, au sujet de la réclamation de M. W. L. Maltby, pour la

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 16th February 1915, p.m.

His Worship the Mayor in the Chair and all the members of the Board.

1.—Submitted four series of warrants, verified by the City Comptroller and Auditor, amounting respectively to \$57,410.61, \$6,429.60, \$1,912.39, \$3,555.92, as per certified lists.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To authorize the payment thereof.

2.—A delegation from the Building Trades Council, appeared before the Board and made certain remarks concerning:

1° The danger arising from over heated furnaces in the buildings under construction;

2° The payment of fair wages to laborers working on St. Helen's Island;

3° The insertion of the Fair Wages clause in the sub-contracts.

After deliberation, the delegates are requested to lay before the Committee a memo of their suggestions.

3.—Submitted a report from Mr. Payette, Architect, anent Mr. L. Dickson's claim for damages sustained by him through an accident on the works of the Civic Library.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the matter be referred to the Law Department for advice.

4.—(25361) Submitted a communication from the City Clerk of Regina, asking that said City be placed on the list of those who receive the "Municipal Bulletin".

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That instructions be given to the City Clerk to comply with said request.

5.—(24362) Submitted a report from the Superintendent of the Road Department anent the claim of Mr. W. L. Malt-